
  

 

 
 

 

 
 

AFDELING Jabbeke 

    
  

Jabbeke                      20 februari’19 

 
 

Aan het college van burgemeester en schepenen Jabbeke 
Aan de bevoegd schepen Dhr. Depree Geert 

Aan de algemeen directeur Dhr. Gabriel Acke 
 

 

Betreft: schriftelijke vraag  
 

Geachte, 
 

Op de Europese Raad in Barcelona in 2002 verbonden de EU-lidstaten zich ertoe 
om de Barcelonanorm inzake kinderopvang na te streven. Die norm stelt dat er 

kinderopvang moet zijn voor minstens 33% van de kinderen jonger dan 3 jaar. 
 

Op 20 april 2012 stemde het Vlaams Parlement een nieuw decreet betreffende 
de organisatie van kinderopvang van baby’s en peuters. 

 
Graag had ik dan ook antwoord op volgende vragen: 

 
• Hoeveel kinderopvangplaatsen zijn er vandaag beschikbaar op de 

gemeente Jabbeke? 

Graag een overzicht van het huidige totale aanbod, het aantal plaatsen 
per honderd kinderen en het procentueel aandeel inkomenstarief. 

 
•  Heeft de gemeente Jabbeke op heden deze Barcelonanorm gehaald? 

 
•  Heeft de gemeente Jabbeke de norm van 1-op-2 zoals vermeld in artikel 

3 van het decreet van 2012 gehaald? 
 

• Hoeveel kinderopvangplaatsen dienen nog te worden gecreëerd om tegen 
2020 het beoogde streefcijfer van ‘een aanbod voor alle gezinnen met een 

behoefte’ te behalen? 
 

     
Met vriendelijke groet, 

 

Reinhart Madoc  
Gemeenteraadslid 


